

Get July Blessed

Book our VIP Experience to get a professional deep-cleaning session in your home, in addition to our decluttering & organizing services.







INTENSIVE CLEANING & PURIFICATION SERVICE

Duration	Service Price	Frequency	Package Price
2 hours	¥1,080	1 visit	¥550**
2 hours	¥1,080	6 visits	¥3600
2 hours	¥1,080	12 visits	¥6600
3 hours	¥1,380	1 visit	¥780**
3 hours	¥1,380	8 visits	¥6880

**OFFER VALID UNTIL AUG 1, 2021 FOR BLESS THE MESS CUSTOMERS

Scope of service: thorough cleaning of mattress, sofa, carpet or other upholstery to remove dust and dust mites; sanitizing service of beddings in vacuum bag; cleaning of screen window, flooring and carpet, surface cleaning of TV and piano; cleaning of air purifier/ air- conditioning filters; air sterilization and purification.

Remarks

- 1. Each cleaning service is based on service hours and not per size of the service area.
- 2. Upon purchasing your service through the QR code, our customer service will contact you. Or you may call our customer service rep at 13761341414 to book your service time directly.
- 3. "6x service package" validity 12 months, "8x service package" validity 18 months and 12x service package validity 24 months from the date of purchase.
- 4. All service packages purchased are not refundable or transferrable.
- 5. Our service hours are from 9am to 6pm, Monday to Sunday.
- 6. The company reserves the right to modify the terms of this service without prior notice.

Disclaimer: customer must be present during the process of service, and the company will not be responsible for any financial loss or damage.







室内深度净化服务价格表

Duration	Service Price	Frequency	Package Price
2 小时	¥1,080	1 次	¥550**
2 小时	¥1,080	6 次	¥3600
2 小时	¥1,080	12 次	¥6600
3 小时	¥1,380	1次	¥780**
3 小时	¥1,380	8 次	¥6880

**优惠有效期至 2021 年 8 月 1 日, 适用于 Bless the Mess 客户

服务内容:床垫的深层除螨、床上用品真空袋换气杀菌消毒、沙发及布 艺家具除尘除螨、地板灰尘清洁、地毯除尘除螨、地毯清洁、电视机/钢 琴表面清洁、空气净化器滤网清洗、空调滤网清洗、纱窗清洗、室内空 气消毒净化。

说明:

- 1.每次深度净化服务时间以服务时长为准,不以面积计算。
- 2.扫码购买服务后,我们客服人员将联系你安排上门服务时间,或你也可致电17321135116直接预约。
- 3.所有深度净化服务6次套餐有效期为12个月,8次套餐有效期为18个月,12次套餐有效期为24个月,以购买日期计算。
- 4. 所有深度净化服务均不能退款或转让。
- 5.深度净化服务工作时间为周一至周日上午九点到晚上六点。
- 6.本公司保留权利修改、变更或诠释此"深度净化服务"内之部分或所有条款,不须另行通知。

免责声明:深度净化服务过程客户必须在场,期间有任何财务损失或损坏,本公司一概不负责任。

